

江苏省应用统计学会主办的 2024 亚洲先进电气与电力工程会议

将于今年十月份在苏州召开

由江苏省应用统计学会主办，莫道克大学、江苏省大数据区块链与智能信息专委会、IEEE、IEEE 电力与能源协会、国际计算机和工程协会赞助举办的“2024 亚洲先进电气与电力工程会议”（2024 Asia Conference on Advances in Electrical and Power Engineering (ACEPE)）将于 2024 年 10 月 18-20 在江苏苏州市举行。ACEPE 是一个年度性会议，探讨电气和电力工程相关领域的发展和影响，旨在介绍新的基本进展，促进在广泛的科学领域工作并对改进电气和电力工程有共同兴趣的研究人员和从业者之间的沟通。ACEPE 2024 将安排受邀专家演讲和参会代表论文演示，真诚欢迎感兴趣的研究者和教授参加会议，了解前沿研究趋势，分享最新研究成果，总结当前工作，激发科研思想，开阔视野，培养科研兴趣。邀请潜在作者提交高质量的原创研究和技术贡献，在会议上的发表和海报张贴。

经过适当注册和演示后，被接受的论文将被收录在 ACEPE 2024 会议论文集中，由 IEEE 提交出版，在 IEEE Xplore 中存档，并由 Ei Compendex、Scopus 和其他重要数据库索引。

相关会议信息详见会议网站：<http://www.acepe.net>



ACEPE 2024

2024 Asia Conference on Advances in Electrical and Power Engineering (ACEPE 2024), organized by Jiangsu Association for Applied Statistics, sponsored by Murdoch University, Jiangsu Bigdata-Blockchain and Smart Information Special Committee, IEEE, IEEE Power & Energy Society, International Computing and Engineering Association (江苏省应用统计学会主办，莫道克大学，江苏省大数据区块链与智能信息专委会，IEEE，IEEE电力与能源协会，国际计算机和工程协会赞助举办), will be held during October 18-20, 2024 in Suzhou, China. ACEPE is an annual conference which explores the development and implications in the related fields of Electrical and Power Engineering an objective to present the novel and fundamental advancements. It also serves to foster communication among researchers and practitioners working in a wide variety of scientific areas with a common interest in improving Electrical and Power Engineering. Featured with invited speeches and paper presentations, ACEPE 2024

图 1：会议网站首页（1）

Submission and Review Process

Submissions should be sent to our submission system before the submission deadline. All submissions will be subjected to preliminary review and peer-review (double blind). The preliminary review will take 1-3 working days by the conference committee members, if the submission passed the preliminary review, then it will be sent for peer-reviewed(double blind) by 2-3 Committee Members. The review result comes out within 20-30 days and will be sent to the authors by email along with the review comments. If the paper needs necessary revising (minor or major revisions), the revised version should be submitted again for peer review by the initial reviewer(s). Authors are allowed to submit the revisions within 10 days. If the revisions are accepted by the initial reviewer(s), then the revised papers will be accepted by the conference.

ACEPE 2024 do not accept multiple submissions, plagiarism, and self-plagiarism. Submissions in violation will be rejected without review.

ACEPE 2024 Topics 征稿主题

Advanced electrical materials; Energy Development and Power Generation; Power Systems Communications; Smart Grids (More Topics)

Submission Method 投稿方法

Please submit your full paper/abstract to us via submission link below:
[Electronic Submission System.](#)

Important Dates 重要日期

Submission Deadline: August 10th, 2024
Notification Due: Sep. 10th, 2024
Registration Due: Sep. 30th, 2024

Template Download 文章模板

Before submitting, please modify your article according to the template:
[Word-Template / Latex-Template](#)

Publication 出版与检索

Accepted papers after proper registration and presentation will be included in ACEPE 2024 Conference Proceedings, submitted for publication by IEEE, archived in IEEE Xplore and indexed by Ei Compendex, Scopus and other important databases.

Program at a Glance 日程概览

Learn about the general arrangement to prepare your participation accordingly. [Conference Schedule](#)

ACEPE 2024 SPEAKERS (MORE)

2024 Asia Conference on Advances in Electrical and Power Engineering (ACEPE 2024)



Prof. Zhe Chen
IET Fellow, IEEE Fellow
Aalborg University, Denmark



Prof. Yang Han
University of Electronic Science and Technology of China, China
University of Calgary, Canada

图 2: 会议网站首页 (2)



Prof. Hazlie Mokhlis
(Chairman of IEEE PES, Malaysia Chapter for 2020-2022)
Universiti Malaya, Malaysia



Prof. Marc A. Rosen
Ontario Tech University in Oshawa, Canada

ORGANIZED BY (主办单位)



SPONSORED BY (赞助单位)



Our Contact

ACEPE 2024
Ms. Nicole Zheng (Conference Secretary)
Tel: +852 95096877 (English) / 15001035132 (Chinese & Wechat) / 1455341287(QQ)
Email: acepe_conf@163.com

Quick Links

[Topics](#)
[Submission Guidelines](#)
[Registration](#)
[Venue](#)
[Contact us](#)

ACEPE 2024

2024 Asia Conference on Advances in Electrical and Power Engineering (ACEPE 2024) will be held in Suzhou, China during October 18-20, 2024

图 3: 会议网站首页 (3)